



2017 ခုနှစ်၊ ဖေဖော်ဝါရီလ 16 ရက်

ခင်မင်ရပါသော DPS မိသားစုများသို့-

ကျောင်းသားကျောင်းသူပေါင်း 90,000 ကျော်ရှိသော ကွဲပြားမှုများနှင့် ပြည့်နက်နေသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏အသိုက်အဝန်းတွင် ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများမှ ရွေးကောက်ပွဲ၏ အကျိုးရလဒ်နှင့် ပတ်သက်ပြီးပုဂ္ဂလိကပေးခွန်းများ၊ ပုပန်မှုများနှင့် စိုးရိမ်စရာများရှိနေကြသည်ကို သိရှိထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အရေးကြီးဆုံးသောရည်မှန်းချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းများသည် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ လူမျိုး၊ မျိုးနွယ်၊ ကိုးကွယ်ရာ ဘာသာနှင့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု ဆိုင်ရာသတ်မှတ်ချက်များကြောင့် ၎င်းတို့၏ ပညာရေးတွင် အဟန့်အတားမဖြစ်စေမည့် လုံခြုံသည့် ပညာရေးဝန်းကျင်များ ဖြစ်လာစေရန် ဖြစ်သည်။ ၎င်း ရည်မှန်းချက်အားအထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများအား ၎င်းအချက်ပေါ်မူတည်၍ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် တိုက်ခိုက်စော်ကားမှုများမရှိစေရန် ကာကွယ်မည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ သန္နိဋ္ဌာန်တို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး အောက်ပါပေးခွန်းများအား ဖြေကြားလိုပါသည်။

သင်တို့၏ ပေးခွန်းများအားဖြေဆိုပေးထားသည့် အဖြေများ-

မေးခွန်း - တရားဝင်မဟုတ်သောရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု အနေအထားသည် မိမိကလေး၏ ပညာရေးအပေါ် မည်သို့ အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိစေပါသနည်း။
အဖြေ - အကျိုးသက်ရောက်မှု မရှိပါ။ ကလေးများသည် ၎င်းတို့၏ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့ မိဘများ၏ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု အနေအထားနှင့် မသက်ဆိုင်ဘဲ ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုအား မျှတစွာရရှိနိုင်သည့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပါ အခွင့်အရေးတစ်ရပ်ရှိပါသည်။ ၎င်းအခွင့်အရေးအားအမေရိကန်သမ္မတမူ လည်ကောင်း ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဖက်ဒရယ်(စီရင်စုပိုင်) အာဏာပိုင်အဖွဲ့များမှလည်းကောင်း ဖျက်သိမ်းပိုင်ခွင့်မရှိပါ။

မေးခွန်း - ကလေးတစ်ယောက် ကျောင်းအပ်နံ့သည့်အခါ ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းများမှ ကလေး၏ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုဆိုင်ရာအနေအထားအားမေးမြန်းလေ့ရှိ ပါသလား။
အဖြေ - မမေးပါ။ DPS ကဲ့သို့ ခရိုင်အစိုးရကျောင်းများသည် ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ အနေအထားနှင့် ၎င်းတို့၏ လူမျိုး၊ အသားအရောင်နှင့် နိုင်ငံသားဖြစ်မှုတို့အပေါ် အခြေခံပြီး ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုဘဲ ကျောင်းအပ်လက်ခံရန် တာဝန်ရှိပါသည်။

မေးခွန်း - ခရိုင်ပညာရေးဌာနမှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာအနေအထားများကိုဖက်ဒရယ် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာအာဏာပိုင်များသို့ အသိပေးမည်လော။
အဖြေ - အထက်တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့မှ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ အနေအထားများကိုကျောင်းအပ်လက်ခံသည့်အချိန်တွင် မေးမြန်းမည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့မှ ကျောင်းသား၏ တရားမဝင် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုကိုသိရှိလျှင်ပင် ၎င်းအချက်အလက်အား အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နိုင်ငံသားနှင့် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာဌာန(USCIS)သို့ အသိပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ကျောင်းသူ/သား၏ အချက်အလက်များအား တောင်းခံမှုရှိလာခဲ့လျှင် DPS ဥပဒေရေးရာရုံးအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသူ/သားများ၏ သတင်းအချက်အလက်များကို သီးခြားထားရှိရမည့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေနှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ရပိုင်ခွင့်များအားလုံးကို ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းသွားမည်ဖြစ်သည်။

မေးခွန်း - စာသင်ကျောင်းများတွင် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေတည်မြဲရေး လုပ်ဆောင်ချက်များ လုပ်ဆောင်ချက် တစ်စုံတစ်ရာရှိလာနိုင်ပါသလား။
အဖြေ - ယနေ့အချိန်အထိ ဖက်ဒရယ်အစိုးရသည် ကျောင်းများအား ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုဆိုင်ရာ ဥပဒေတည်မြဲရေး လုပ်ဆောင်ချက်များ မပြုလုပ်သင့်သော ထိခိုက်လွယ်သော နေရာများအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့် လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာဆဲဖြစ်သည်ဟု ယုံကြည်ထားပါသည်။

မေးခွန်း - ကျွန်ုပ်တို့သည် မိဘ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်ကလေး ကျောင်း၌ရှိနေစဉ် ကျွန်ုပ်ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခံရမည်ကို ပူပန်နေပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြုလုပ်သင့်သနည်း။
အဖြေ - ကျောင်းတက်ချိန်အတွင်း မိဘတစ်ဦးဦးဖမ်းဆီးခံရခဲ့ပါက ကျောင်းခရိုင်အနေဖြင့် ပဋိပက္ခကို ဖြေရှင်းကာ ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသူ/သားများအား အရေးပေါ်ကူညီပေးရေးအဖွဲ့များဖြင့် ကူညီပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဤအခွင့်အရေးကိုသုံး၍ သင့်ကလေးအတွက် သင့်အား အရေးပေါ် ဆက်သွယ်နိုင်မည့် အချက်အလက်များကို ကျောင်း၌သော်လည်းကောင်း၊ မိဘဆင့်ခံဝက်ဘ်ဆိုက်၌ သော်လည်းကောင်း ပေးပို့ထားပါ။

မေးခွန်း - အကယ်၍ မိမိမှာအရွယ်မရောက်သေးခင် အမေရိကန်သို့ ဝင်ရောက်လာသော တရားမဝင်နေထိုင်သည့် လူငယ်များအား အချိန်ရွှေ့ဆိုင်း နေထိုင်ခွင့်ပေးသောသက်ညှာခွင့်ခံစားရရှိထားသူ (DACA) ဖြစ်ပါလျှင် အဘယ်သို့ရှိမည်နည်း။

အဖြေ - အရွယ်မရောက်သေးခင် အမေရိကန်သို့ ဝင်ရောက်လာသည့် တရားမဝင်နေထိုင်သည့် လူငယ်များအား အချိန်ရွှေ့ဆိုင်းနေထိုင် ခွင့်ပေးသောသက်ညှာခွင့်(DACA) မှာသမ္မတ၏ အမိန့်အပေါ်တွင် မူတည်ပါသည်။ အသစ်တက်လာသောသမ္မတမှ ယင်းအမိန့်အားဖျက် သိမ်းရန် ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ သင်သည် DACA သက်ညှာခွင့် ရရှိထားသူဖြစ်ပါက သင့်တွင် ပိုမိုခိုင်မာကောင်းမွန်သောရွှေ့ပြောင်း အခြေချမှု ဆိုင်ရာ အနေအထားတစ်ရပ်ရရှိလာစေရန် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ရေးနေတစ်ဦးနှင့် တိုင်ပင်ရန် စဉ်းစားထားပါ။ ထပ်ဆောင်းအချက်အလက်များကို [ဤနေရာတွင်](#) ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

မေးခွန်း - မိမိ၏ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများအား နားလည်လိုပါလျှင် ဘာလုပ်သင့်သနည်း။

အဖြေ - ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်ရေးနေများသာသင့်အားရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာအနေအထား၊ သင်ရရှိနိုင်သည့် ဥပဒေ ကြောင်းအရအခွင့်အရေးများကိုမည်သို့ ရယူနိုင်ကြောင်းစသည်တို့နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အကြံဉာဏ်များကိုတိတိကျကျ ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ သင့်ကိုယ်ပိုင် လုံခြုံရေးအတွက် [နီကြီအကြံပေးများ](#) သို့မဟုတ် တရားဝင်လိုင်စင်ရရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူရှေ့နေမဟုတ် သောသူများထံမှ အကြံဉာဏ်များမရယူမိစေရန် အထူးသတိပြုပါ။ ရရှိနိုင်သော ရင်းမြစ်များစာရင်းကို [ဤနေရာတွင်](#) ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။ ထို့ပြင် အမေရိကန် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချမှုဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်သူရှေ့နေအသင်းမှ ရှေ့နေတစ်ဦးဦးရှာဖွေနိုင်ပါသည်။ [ဤတွင်](#) (အင်္ဂလိပ်ဘာသာ) သို့မဟုတ် [ဤတွင်](#) (စပိန်ဘာသာ)။

မေးခွန်း - မည်သည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူမျှ ၎င်းတို့၏ လူမျိုးဇစ်မြစ်၊ မျိုးရိုး၊ ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာနှင့် နိုင်ငံသားဇစ်မြစ်တို့ အပေါ် အခြေခံ၍ ခွဲခြားဆက်ဆံမှု မခံရစေရန် သို့မဟုတ် ထိခိုက် စော်ကားမခံရစေရန် ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းများမှ မည်သည့်တို့ကိုလုပ်ဆောင်ပါသနည်း။

အဖြေ - ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းများမှ တန်းတူညီမျှမှုကို နက်နဲစွာယုံကြည်ပြီး- ၎င်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဓိကတန်ဖိုးများအနက်တစ်ရပ်ဖြစ်ပါ သည်။ ကျောင်းသားကျောင်းသူများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများအား ၎င်းတို့၏ လူမျိုးဇစ်မြစ်၊ မျိုးရိုး၊ ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ၊ နိုင်ငံသားဇစ်မြစ် စသည်တို့အပေါ် အခြေခံ၍ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုရမည့် သို့မဟုတ် ထိခိုက်စော်ကားခြင်းမပြုရမည့် သတ်မှတ်ချက် မူဝါဒများစနစ် တကျရှိသ ကဲ့သို့ ယင်းအချက်များကိုအကာကွယ်ပေးထားသည့် အခြားစာသင်ခန်းအမြောက်အမြားလည်းရှိပါသည်။

မေးခွန်း - ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်၏ကျောင်းသူ/သားသည် ခွဲခြားဆက်ဆံခံရသည် သို့မဟုတ် ထိခိုက်စော်ကားခံရသည်ဟုခံစားရပါလျှင် ဘာလုပ်သင့်သနည်း။

အဖြေ - ယင်းအပြုအမူအား ကျောင်းကြီးကြပ်ရေးမှူး သို့မဟုတ် ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူးတစ်ဦးထံသို့ သတင်းပို့ပါ။ ဘုတ်အဖွဲ့မူဝါဒမှ ဖောင်ပုံစံများနှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများအားအသုံးပြု၍ မကျေနပ်ချက်များနှင့် စိုးရိမ်မှုများအားတင်ပြနိုင်ပါသည်။ ([ဤနေရာအား](#) နှိပ်ပါ။) ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းများမှာလုံခြုံသည့် ပညာရေးဝန်းကျင်များ ဖြစ်နေစေရေးအတွက် ဤဝေဖန်တိုင်ကြားချက်များအားအလွန်ပင် အလေးအနက်ထားပါသည်။

ဤနေရာတွင် ဖြေကြားထားခြင်းမရှိသော မေးခွန်းတစ်ခုတရာအား မေးမြန်းလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ communications@dpsk12.org သို့ဆက်သွယ်မေးမြန်းပါ။ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် သင့်အား အဖြေတစ်ခုပေးရန် ကြိုးစားသွားမည်ဖြစ်ပြီး သင့်မေးခွန်းများ၏ အဖြေများကို ဤစာစောင်တွင် ဆက်လက်၍ မွမ်းမံထည့်သွင်းသွားမည်ဖြစ်သည်။